
Koszalin, dnia 28.10.2021

INTERPELACJA 

Radny Tomasz Bernacki

Temat: Plany budowy nowej drogi przez las Góry Chełmskiej

Panie Prezydencie,

Kilka dobrych lat temu zlecił Pan zaprojektowanie drogi przez las Góry Chełmskiej do 
wieży widokowej i starego stadionu. Nie sądziłem, że miasto które twierdzi, ze najważniejsze 
jest dbanie o środowisko i promowanie ekologii zdecyduje się złożyć wniosek do Rządu RP 
o dofinansowanie tego zadania jako inwestycja kluczowa dla miasta Koszalin.

Dodatkowo zaplanował Pan środki na ten cel w projekcie budżetu na rok 2022 i ujął 
Pan to zadanie w Wieloletnim Planie Finansowym miasta Koszalina.

Czy w momencie, gdy w naszym mieście istniejące główne drogi ( ul. Szczecińska, 
Zwycięstwa, Św. Wojciecha) i wiele innych ulic wymagają gruntownej przebudowy, albo 
porządnego remontu należy planować budowę kontrowersyjnej drogi, która spowoduje 
wycięcie wielu drzew na Górze Chełmskiej ?.

Uważam, że miasto ma inne priorytety, niż budowa nowej drogi wiodącej przez 
tereny rekreacyjno-wypoczynkowe jakim jest piękna Góra Chełmska.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Jak wygląda decyzja środowiskowa do tego projektu (proszę o dokument)?
2. Czy zmieni Pan tę kluczową inwestycję na ulicę Szczecińską?
3. Czy zostaną zaburzone stosunki wodne w obszarze Góry Chełmskiej?
4. Ile drzew zostanie wyciętych dla realizacji tego zadania?
5. Dla jakich celów warto degradować Górę Chełmską?
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